石墨烯电子显示屏研发生产项目
项目内容和规模：项目拟用建筑面积20000平米。引进以研发中试石墨烯电子显示屏产品为主，并逐步将该产品市场化的项目。
投资估算及资金来源：预计总投资20000万美元，资金自筹。
市场分析：2015 年11 月20 日发改委、工信部和科技部三部门联合发布的《关于加快石墨烯产业创新发展的若干意见》，明确提出将石墨烯打造为先导产业。同年国务院发布《中国制造2025》，明确了石墨烯在战略前沿材料中的关键地位，强调其战略布局和研制，为提升中国制造水平积蓄力量。
经济效益分析：年产值约30000万美元，年纳税约3000万美元。
建设条件：大厂数字科技产业园一期规划用地1300亩，起步区522亩。起步区315地块，总建筑面积44万平米，总投资25亿元。
中方承办单位概况：大厂回族自治县建设投资开发有限公司
合作模式：独资
联系人及联系方式：许士岩 15097600616









Graphene electronic display screen research and production project.
Contents and scale of the project: the area of the project will be 20000 square meters. The introduction of R &amp; D graphene electronic display products is the main product and gradually marketed the product.
Investment estimate and source of funds: the total investment is estimated to be 200 million US dollars, and the funds will be raised by ourselves.
Market analysis: in November 20, 2015, the three departments of the development and Reform Commission, the Ministry of technology and the Ministry of science and the Ministry of science and technology jointly issued a number of opinions on accelerating the innovation and development of the graphene industry, and made clear that the graphene is made as the leading industry. In the same year, the State Council issued "China made 2025", which made clear the key position of graphene in the strategic frontier materials, emphasized its strategic layout and development, in order to improve the level of China's manufacturing level.
Economic benefit analysis: the annual output value is about 300 million dollars, and the annual tax is about 30 million dollars.
Construction conditions: the Dachang digital science and Technology Industrial Park has 1300 acres of land for the first phase, and 522 mu for the initial area. The starting area is 315 plots, with a total construction area of 440 thousand square meters, with a total investment of 2 billion 500 million yuan.
A survey of Chinese contractors: Dachang Hui Autonomous County construction investment and Development Co., Ltd.
Model of cooperation: sole proprietorship
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